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ccent

Bedenking Antwoord Stav

aza

Zandberg en 

Collegewijk

1 Vrees bestaat dat de markt enorm veel wind zal aantrekken 

vanaf de Leie in het nieuwe concept.

Dit is een terechte zorg die is meegegeven aan de ontwerpers 

van het marktplein om hierop te anticiperen. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

1 De bewoners rond de tafel hadden het gevoel dat de Zandberg 

wat in de vergeethoek wordt geduwd, dat er meer wordt 

ingezet op andere wijken van de stad.

Er zijn concrete intenties om het plein Zandberg aan te 

pakken. Dit om een nieuw elan te gevan aan de wijk. Echter 

wordt gewacht tot na de beëindiging van de werken N43 

omdat de omleiding via het Plein wordt gerealiseerd.

3

Zandberg en 

Collegewijk

2 Het Venetiëbos ligt er wat verloren bij.  Het ligt als het ware in 

een verloren hoek.  De bewoners vragen zich af wat eigenlijk 

het doel is van dit bos.  

Het Venetiëbos werd indertijd in het kader van een 

boomplantactie (jaren '80) aangeplant op de restgrond tussen 

de 2 spoorwegen. Het bos vervult een rol als ecologische 

stapsteen tussen verschillende groengebieden. Het bos wordt 

ook als 'bos' onderhouden, dit wil zeggen minimale 

inspanningen (paden worden onderhouden).

3

Zandberg en 

Collegewijk

2 Er wordt gevraagd om in de verdere ontwikkeling van grote 

bouwprojecten aandacht te besteden aan het creëren van open 

ruimtes en geen massabebouwing toe te laten.  Winstbejag 

mag niet de drijfveer zijn van de bouwpromotoren.

Hier wordt aandacht aan besteed via de opmaak van de 

ruimtelijke uitvoeringsplannen. De ontwikkelaars dienen te 

bouwen volgens deze voorschriften. Er zijn ook nog bijzondere 

plannen van aanleg en gewestplannen van kracht met soms 

voorbijgestreefde richtlijnen.

De opgelegde dichtheid in het stedelijk gebied van 25wo/ha 

dwingt er wel toe dichter te bouwen dan voorheen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

2 Het nieuw aangelegde speelpleintje is wel een meerwaarde 

geworden voor de wijk Zandberg.

Het is leuk te vernemen dat de gedane inspanningen en 

investeringen een positief effect teweeg brengen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

3 De bewoners zijn wel eens benieuwd welke nieuwe projecten 

er gepland staan in Harelbeke betreffende serviceflats. 

Hierover wordt precies niets gecommuniceerd?

Inzake uitbreiding van de serviceflats is voor de komende 6 

jaar niet onmiddellijk iets voorzien vanuit het OCMW. Dit sluit 

privé initiatieven uiteraard niet uit. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Het rondpunt ter hoogte van de Harlemboislaan / Venetiëlaan 

moet eens herzien worden.  Veel vrachtwagenchauffeurs 

worden langs daar gestuurd met hun GPS – alhoewel 

verbodsborden zijn geplaatst - waardoor zij problemen ervaren 

ter hoogte van het rondpunt en er gewoon overrijden.

 De lange termijn visie is een verbinding  maken tussen de 

Venetiëlaan en de Generaal Deprezstraat parallel met de 

spoorweg. In de tussentijd wordt bij de heraanleg van de 

Venetiëlaan duidelijker signalisatie aangebracht aan de 

Spoorwegbrug met een hoogtemarkering en een vernauwing in 

het wegprofiel.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a De bewoners zijn verdeeld over het feit dat er geen ontsluiting 

is voor de fietsers die uit de Acacialaan linksaf willen op de 

Berkenlaan, richting Venetiëlaan.

Dit is inderdaag niet zo voorzien.  De fietsers dienen op de weg 

te blijven, en in een rechte hoek af te slaan. Het is niet de 

bedoeling dat ze de parkeerhaven inrijden.

3
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Zandberg en 

Collegewijk

4a Op de Collegewijk ontbreekt er een fietspad op het nieuw 

aangelegde punt, fietsers worden gedwongen om op het 

voetpad te rijden.

De fietsers moeten op de weg blijven en in een rechte hoek 

afslaan. Het is niet de bedoeling dat ze de parkeerhaven 

inrijden.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Op de Collegewijk hinderen bomen of struiken (van bewoners) 

de fietsers. Kan de stad hier iets aan doen?

In eerste instantie kan men de eigenaar zelf eens aanspreken, 

waarom niet? Mensen spreken mensen. Verder kunnen de 

verantwoordelijken van de facilitaire dienst, die instaan voor 

het onderhoud, de bewoners eenmaal aanspreken. Mocht dit 

niet helpen zal de wijkagent verdere stappen ondernemen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Aan elke straat zou een aanduiding moeten staan (voorrang of 

niet) – minstens aanduiding nodig van élke straat.

Als geen verkeersborden zijn opgesteld geldt de basisregel 

'voorrang van rechts'. Het is niet wenselijk om op elk kruispunt 

voorrangsborden te plaatsen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Meningen verdeeld over richting éénrichtingsverkeer 

Pevernagestraat (meeste vonden het goed zo)

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Kinheimstraat heeft nood aan bord met “spelende kinderen”. De Kinheimstraat is een doodlopende wijkstraat. Enkel 

bewoners en hun bezoekers hebben een bestemming in de 

straat. De straat kent een zone 30 met verkeersdrempel. Een 

bord spelende kinderen zal bijgevolg weinig meerwaarde 

bieden. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Perronverhoging station is een goede zaak. 3

Zandberg en 

Collegewijk

4a In de Jules Sabbestraat en de Forestier Ingelramstraat 

verkeren de voetpaden in slechte staat (losliggende tegels), 

maar worden ze ook vaak slecht onderhouden (er wordt niet 

geveegd). Dit werd reeds gemeld aan de stad per email en 

telefoon. De stad antwoordde dat voetpaden geveegd moeten 

worden door de bewoners.

Opgenomen in inventaris. Kleine, plaatselijke slechte stukken 

kunnen door eigen diensten hersteld worden. Indien het over 

grote stukken gaat, wordt dit opgenomen als investering. 

Zandberg en Collegewijk zijn in 2009-2010 (Zandbergstraat) 

en 2013 (Herdersstraat) aan de beurt geweest. We houden 

rekening met een periodiek systeem waarbij beurtelings in 

elke wijk een groot herstel uitgevoerd wordt.

2

Zandberg en 

Collegewijk

4a Op de Collegewijk en de Zandberg ontbreken er vaak 

voetpaden, bijvoorbeeld van de Berkenlaan naar de Hugo 

Verriestlaan of naar de Vlaanderenlaan.

Tussen de Berkenlaan en de Vlaanderenlaan is eenzijdig 

voetpad aanwezig (met zebrapad oversteken).  Verder te 

inventariseren.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Er is een bord nodig dat de autobestuurders wijst op het 

bestaan van een fietspad komende van de markt naar de 

Stationsstraat. Iedereen rijdt er door. (à Centrum-Overleie)

is geplaatst 3
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Zandberg en 

Collegewijk

4a Kiss-en ridezone aan station wordt verkeerd gebruikt (er staan 

te veel auto’s)

Er wordt extra controle gedaan door politie 3

Zandberg en 

Collegewijk

4a De bewoners van de Zandberg zouden graag meer toezicht 

hebben van de politie op de gewijzigde verkeerssituatie.

Doorgegeven aan Politie 3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Er zijn veel foutparkeerders in de Vlaanderenlaan, waardoor 

voetgangers gedwongen worden op straat te wandelen. De 

bewoners vragen of de politie hier meer controle kan op 

uitvoeren.

Doorgegeven aan Politie 3

Zandberg en 

Collegewijk

4b Een aantal bewoners van de Vlaanderenlaan (tussen de 

huisnummers 42 en 89) ondervinden hinder van de bomen 

langs de kant van de spoorweg.  Zij hebben last van de 

afvallende bladeren, de witte ‘wollige’ bloesem, …

Gezien het tijdelijk karakter van de hinder wordt - in opvolging 

van het bomenbeleidsplan - niets gedaan van aanpassingen. 

Snoei stimuleert enkel extra groei en is bijgevolg geen optie.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4b Er wordt geklaagd over het algemeen groenonderhoud op de 

wijk Zandberg : opkuis na snoeien, maaien, hagen 

Harlemboislaan groeien te breed, onkruid

Het maaien en onkruid verwijderen heeft inderdaad tijdens de 

zomer een lichte achterstand gekend. Met een kleine 

aanpassing aan de interne organisatie die reeds gebeurde zou 

dit niet meer mogen. Onder controle.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4b Zalen 138b zou opnieuw een feestzaal worden, de bewoners 

vinden het zeer vervelend dat zij de procedure opnieuw zullen 

moeten doorlopen om hiertegen protest aan te tekenen. De 

bewoners zijn van mening dat de stad nooit een feestzaal zou 

mogen toestaan op die locatie.

Er is reeds geruime tijd een exploitatie van een feestzaal op 

deze locatie. De intensiteit van de exploitatie was doorheen de 

jaren heel variabel. Mits het naleven van opgelegde 

voorwaarden zou de hinder voor omwonenden moeten kunnen 

worden beperkt. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

4b Op de Collegewijk zorgt het lokaal van de KSA ’s avonds en ‘s 

nachts soms voor geluidsoverlast (voornamelijk lawaai van 

slaande deuren en van auto’s).

Voor omgevingshinder kan men steeds contact opnemen met 

de politie. Het is aangewezen dat de wijkagent dit opneemt. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

4b Berkenlaan: berken snoeien (reeds gevraagd). Zaadjes. 

Allergie. Schaduw voor zonnepanelen.

Principieel worden geen straat- en parkbomen gerooid of 

afgetopt voor zonnepanelen. Je kan de bomen verwijderen en 

andere plaatsen, maar de bomen zijn onlosmakelijk verbonden 

met de straatnaam. We onderzoeken of er berkensoorten 

bestaan die minder zaadjes en pollen afgeven. Bomen moeten/ 

mogen niet standaard gesnoeid  worden. Snoeien van 

straatbomen dient in hoofdzaak te gebeuren in functie van 

verkeersveiligheid. In 2015 worden er bomen vervangen door 

een type met minder zaadjes/stuifmeel.

3
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Zandberg en 

Collegewijk

4b De bewoners vragen aandacht voor overvolle vuilnisbakken en 

sluikstorten nabij glascontainers (b.v. glas- en kleedcontainer 

in de Elfde Julistraat)

Extra aandacht om sluikstort tegen te gaan: al te vaak worden 

de publieke afvalbakken verkeerd gebruikt. De ophaalronde 

wordt kritisch bekeken: op plaatsen met veel trage 

weggebruikers kunnen de vuilnisbakken snel vol geraken. Deze 

kunnen misschien meermaals geledigd worden. Vuilnisbakken 

aanpassen zodat grote stukken er niet in kunnen

2

Zandberg en 

Collegewijk

4b Men vraagt meer politietoezicht in de omgeving van de 

Venetiëlaan. De bewoners stellen zich vragen bij bepaalde 

nieuwe bewoners.

Doorgegeven aan Politie 3

Zandberg en 

Collegewijk

5 Er zijn weinig faciliteiten aanwezig op de Zandberg, vooral het 

gebrek aan supermarkt/kruidenierswinkel wordt meerdere 

malen vermeld.

Hier speelt uiteraard de vrije markt. In Harelbeke is er reeds 

een flink aanbod aan supermarkten. Kruidenierswinkels hebben 

het flink moeilijk. We bekijken mogelijkheden om buurtwinkels 

te ondersteunen

3

Zandberg en 

Collegewijk

5 De nieuwe markt wordt gezien als “hefboom” voor een nieuw 

winkelcentrum. (à Centrum-Overleie)

3

Zandberg en 

Collegewijk

5 De donderdagmarkt blijft aantrekkelijk en is een mooie markt. 

De meningen zijn verdeeld of hij beter in het centrum 

thuishoort of niet. De meeste vinden van wel, om daar de link 

te maken met de horeca (terrasjes) (à Centrum-Overleie)

Als we een levendig stadscentrum willen creëren, is het 

noodzakelijk dat de markt in het centrum blijft doorgaan.

3

Zandberg en 

Collegewijk

5 Er zijn te weinig kleinhandelaars op de zandberg. 3

Zandberg en 

Collegewijk

5  De komst van de Colruyt is een verbetering, maar er zijn nu 

eigenlijk wel voldoende supermarkten.

Zowat alle supermarktketens zijn nu aanwezig in Harelbeke. 

Deze ketens werken meestal met een goede marktverkenning. 

De kans dat er nog bijkomen is gering. Uiteraard blijft de vrije 

markt bestaan. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

5 Er is nood aan specifieke winkels (merken bv) en ketens in het 

centrum (bv. interimbureaus en gsm-winkels), maar men mag 

de kleinhandel (zoals bakker en beenhouwer) niet vergeten 

i.f.v. de ouder wordende bevolking.

Voor de lokale overheid is het niet gemakkelijk om het 

winkelaanbod te sturen. Hier speelt de vrije markt zijn rol. 

Detailhandel heeft het op dit ogenblik moeilijk, de marges zijn 

relatief klein, er is een stijgende concurrentie door het on-line 

gebeuren, de reglementering wordt steeds groter. Door 

diverse ondersteunende maatregelen zoals de cadeaubon, 

lente-actie, eindejaarsactie, premie voor renovatie van gevels 

en leegstaande handelspanden proberen we faciliterend op te 

treden t.a.v. het bestaande winkelaanbod en uitnodigend te 

zijn voor nieuwe winkels.  

3
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Zandberg en 

Collegewijk

5 Het restaurantaanbod lijkt voldoende, maar de meesten gaan 

toch vaak in een andere stad eten.

Om het eten in eigen stad te promoten brachten we een 

promofolder uit met alle Harelbeekse eethuizen. Deze wordt 

o.a. via de toeristische dienst verspreid. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

5 Kunnen er vacatures van ondernemingen in het hblad 

geplaatst worden?

Er worden geen vacatures in het hblad geplaatst. 3

Zandberg en 

Collegewijk

5 Er wordt gesteld dat er wel degelijk nood is aan een hotel. Men 

vond dat een goed idee.

Deze problematiek  werd samen met een aantal lokale 

ondernemers onderzocht en er werden contacten gelegd met 

bestaande hoteleigenaars. De nood is er, maar Harelbeke is 

wellicht te klein om een rendabel initiatief uit te bouwen. We 

houden het idee warm. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

5 Spijtig dat de doe-het-zelf verdwenen is. (Over welke zaak hebben we het hier?) 1

Zandberg en 

Collegewijk

6 Speelkampen aanbieden om integratie te bekomen. Op vandaag realiseert de speelpleinwerking een gezonde mix 

tussen kinderen en jongeren vanuit de middenklasse, kinderen 

en jongeren met een vreemde afkomst en maatschappelijk 

kwetsbare kinderen. Bij het animatorenteam doet dezelfde 

trend zich voor.  Binnen de jeugddienst wordt nagedacht om 

dit nog verder uit te breiden. In de zomer worden naast de 

speelpleinwerking en grabbelpaswerking ook kleuterkampen 

georganiseerd. In de zomer van 2016 staat een eerste kamp 

voor kinderen met een beperking op het programma. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Inspiratie opdoen in Kortrijk ivm integratie Voor de opstart van het lokaal integratiebeleid heeft de stad 

een samenwerkingsovereenkomst afgesloten met Leiaarde, 

een intercultureel centrum dat ook samenwerkt met de 

integratiedienst van stad Kortrijk.  Bedoeling is om de mensen 

van vreemde origine zelf te betrekken bij het lokaal 

integratiebeleid.  Leiaarde is in Kortrijk gevestigd, en heeft 

intussen al heel wat expertise om de stad Harelbeke te 

begeleiden bij de opstart van het integratiebeleid.

3
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Zandberg en 

Collegewijk

6 “Moet de Harelbekenaar opdraaien/dit betalen?” (voor de 

inspanningen die het bestuur levert rond integratie)

Net als alle andere inwoners, maken ook mensen van vreemde 

origine deel uit van de Harelbeekse bevolking.  Het bestuur wil 

gaan voor een inclusieve stad, die alle bewoners wil betrekken 

in de gemeenschap.  Daarom willen we ook proactief beleid 

ontwikkelen om mensen van vreemde origine zo veel mogelijk 

te betrekken in zowel het beleid van de stad als het 

gemeenschapsleven in Harelbeke. De stad ontvangt jaarlijks 

een subsidie van +- 50.000 euro voor de uitbouw van haar 

integratie- en diversiteitsbeleid

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Vanuit het OCMW zal er aan de scholen gevraagd worden waar 

er zich veranderingen opdringen. Er start een buurtwerkster.

Vanuit de sociale dienst wordt samengewerkt  met 

samenlevingsopbouw, die buurtwerk organiseert in het 

Centrum van Harelbeke.  Armoede, in het bijzonder 

kinderarmoede, is in deze werking een aandachtspunt. 

Buurtwerk werkt nauw samen met het stadsbestuur, de 

centrumschool, De Oever, De Spie, de wijkpolitie en de 

bewoners in de buurt.

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Er zijn geen jonge mensen, noch vreemdelingen aanwezig 

vanavond. Hoe kan er dan voor hen iets veranderen…?  “Die 

mensen liggen daar niet van wakker.” Wat wordt er gedaan om 

ze toch naar deze bijeenkomsten te krijgen?

Leiaarde, die ook samen werkt met de stad Kortrijk, is 

aangesteld om in opstartfase van het integratiebeleid mensen 

van vreemde herkomst te bevragen en mee te betrekken bij 

de opmaak van het beleid. Er is ondertussen een 

ambassadeursnetwerk opgericht, dit is een mondeling 

informatie- en communicatienetwerk. De 15 ambassadeurs 

helpen mee aan de bekendmaking van initiatieven als De 

Ronde in hun eigen gemeenschap. Via de ambassadeurs wordt 

het gevoerde beleid ook afgetoetst. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Verkleuring: positief op inspelen – bepaalde straten waar er 

concentratie is – bib aan huis?

Op dit ogenblik wordt een 'bib aan huis' niet overwogen. Onze 

hoofdbibliotheek is qua openingsuren (2 avonden tot 20u en 

elke zaterdag) en bereikbaarheid behoorlijk laagdrempelig. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Ondersteuning van basisonderwijs bij anderstalige leerlingen. 

Wat zal het bestuur hier aan doen?

In de school Centrum, waar het aantal anderstaligen het 

grootst is, worden er heel wat specifieke inspanningen gedaan, 

dit met ondersteuning vanuit de stad en het OCMW en externe 

expertise. 

3
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Zandberg en 

Collegewijk

6 Veel families worden doorgestuurd naar Kortrijk. Voor een aantal zaken kunnen mensen van vreemde orgine 

inderdaad enkel terecht in Kortrijk.  Er wordt onderzocht wat 

eventueel decentraal kan georganiseerd worden en of hier in 

Harelbeke vraag naar is. De nood naar taaloefenkansen in 

eigen stad werd ondertussen ingevuld. De communicatie naar 

mensen van vreemde herkomst werd aangepakt via het 

ambassadeursnetwerk en er werd een opstap wandeling 

ontwikkeld voor nieuwkomers zodat de eigen dienst bekend 

geraken.  In 2016 worden ook fietslessen georganiseerd. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Veel sociale woningen op de Zandberg: dus komen de 

anderstaligen hier in een school terecht waar er voor hen niets 

voorzien is.

Op de Zandberg is geen stedelijke school. Netoverschrijdende 

gesprekken zijn bezig.

2

Zandberg en 

Collegewijk

6 Op oudercontacten is er geen ondersteuning via tolken, terwijl 

dat in Kortrijk wel kan. 

Er wordt onderzocht wat hierrond kan gebeuren 2

Zandberg en 

Collegewijk

6 Taallessen aanbieden voor kinderen, maar zeker ook voor 

ouders.

Sinds 2015 worden er praattafels georganiseerd waar inwoners 

onder professionele begeleiding en in kleine groep Nederlands 

kunnen oefenen.   Het aanbod werd meer dan verdubbeld in 

2016. Ism met CVO wordt het NT2 aanbod in Harelbeke ook 

beter bekend gemaakt naar de inwoners toe. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Is Arktos actief op de Zandberg of enkel aan ’t Fabriekske? t Fabriekske is de uitvalsbasis voor de skatewerking. 

Daarnaast wordt ook nog geprobeerd 'vindplaatsgericht' te 

werken. Als er signalen komen vanuit de wijken kan hier zeker 

op ingespeeld worden.  

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Iemand van Arktos zou binnenkort onderzoeken waar er 

eventueel ‘overlast’ is om daar eventueel initiatieven te 

nemen.

Bij signalen rond overlast via politie, buurtbewoners, enz. kan 

de situatie bekeken worden en zijn ev. initiatieven mogelijk. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

6 Meer controle in woningen van vreemdelingen. Veel auto’s, 

duidelijk verschillende soorten handeltjes. Maar niemand weet 

wie er écht woont, met hoeveel, wat er écht gebeurt…

Doorgegeven aan Politie 3

Zandberg en 

Collegewijk

7 Nieuwe stadhuis is geen goed voorbeeld van goed omgaan met 

financiën. 

Ongeveer 15 jaar terug is beslist alles te centraliseren op de 

huidige locatie en daarvoor zijn aanpassingen noodzakelijk. De 

centralisatie zorgt voor kostenbesparing, efficiënter werken en 

een betere dienstverlening voor de burger. 

3
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Zandberg en 

Collegewijk

7 Leiewerken: is er geld voor dit project zonder bijkomende 

belastingen te innen bij de inwoners?  +  zijn er voor andere 

belangrijke thema’s/projecten/opportuniteiten nog ‘fondsen’ 

voorzien (vb brandweerhervorming) (“Of vloeit alles weg in de 

Leie?”)

Aan het begin van de legislatuur wordt een meerjarenplan 

opgemaakt, waarbij ook al de grote investeringsprojecten 

ingepland worden.  Dit zorgt voor een realistische spreiding 

van grote projecten, en een financieel overzicht van de 

belangrijke thema's en projecten.  

3

Zandberg en 

Collegewijk

7 Is het wel zo zeker dat de begroting in evenwicht zal zijn 

binnen x-aantal jaar? 

Volgens de nieuwe regels van de beleids- en beheerscyclus zijn 

steden en gemeenten vanaf 2014 verplicht om een begroting 

in evenwicht in te dienen.  Er kan per jaar niet meer 

uitgegeven worden dan dat er binnen komt.

3

Zandberg en 

Collegewijk

7 Heeft de Stad al zicht op de kost van alle meerwerken binnen 

het stadsvernieuwingsverhaal?  

Op het moment dat er een engagement van de stad wordt 

aangegaan is er een gedetailleerde raming die ook opgenomen 

wordt in onze meerjarenbegroting. Echter sluit dit geen 

onvoorziene meerwerken uit

3

Zandberg en 

Collegewijk

8 Het stadsbestuur moet gesprekken opstarten tussen alle 

scholen om tot 1 schoolbestuur te komen.

Op dit ogenblik is er hiervoor geen draagvlak 3

Zandberg en 

Collegewijk

8 Door de vele nieuwe verkavelingen neemt de druk op scholen 

toe. Is men hier op voorbereid, rekening houdend met het feit 

dat er maar x-aantal leerlingen per klas mogen zitten? Hoe zal 

dit opgevangen worden?

Er werd een nota uitgewerkt over de groene druk. In opvolging 

hiervan nam de stad reeds de nodige initiatieven voor haar 

eigen net en wordt ook het overleg met de andere netten 

opgestart. 

2

Zandberg en 

Collegewijk

8 Wat met de schoolgebouwen op de Arendswijk en de 

Kameleon?

Voor de kameleon heeft het college beslist om de gehele site 

in te zetten voor de SABV, dus deze heeft een bestemming. De 

gebouwen van de Arendswijk is minder duidelijk, maar de 

gebouwen van de stad worden gebruikt door verschillende 

verenigingen, de sporthal en de kapel zijn geen eigendom van 

de stad.

3

Zandberg en 

Collegewijk

8 Door de vele nieuwe verkavelingen neemt de druk op scholen 

toe.  Dit probleem moet netoverschrijdend aangepakt worden. 

Er moet duurzaam en op lange termijn opgetreden worden. 

Niet enkel oplossen met containers.

Het stadsbestuur nam een aantal initiatieven om voor haar 

eigen net antwoorden te bieden aan het stijgend aantal 

kinderen. Er komt een nieuwe school in Stasegem, er komt 

een belangrijk aanpassing aan de Centrumschool en ook in 

Hulste is een bijkomend klaslokaal voorzien. Daarnast wordt 

het overleg met de andere netten opgestart over de 

problematiek.   

2

Zandberg en 

Collegewijk

8 De scholen komen 2x per jaar netoverschrijdend samen, maar 

men moet knopen durven doorhakken.

Het netoverschrijdend overleg is met de verschillende 

directeuren van de verschillende scholen. Nu wordt ook een 

overleg gepland met de inrichtende machten van de scholen. 

2
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Zandberg en 

Collegewijk

8 Als de Ringweg ‘in de lucht’ gaat zal er een nog veel grotere 

instroom van leerlingen zijn van ergens anders (Venning, 

Kortrijk).

Vermoedelijk gaat dit over de verhoging van de R8. Dit is een 

materie van het gewest waar de stad weinig invloed op heeft. 

De stad zal wel aandacht vragen voor deze problematiek en 

maatregelen eisen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

4a Slechte staat voetpaden – veel begroeiing Wordt opgenomen in inventaris. Bewoners moeten zelf instaan 

voor het reinigen van het voetpad. 

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Onbebouwde percelen moeten onderhouden worden (nette 

publieke ruimte)

Dit is een taak van de eigenaar. Hier kan door de politie wel 

tegen opgetreden worden indien dit onderhoud te wensen 

overlaat. Er is ook een , belasting op onbebouwde percelen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Het is niet door schaalvergroting dat je de dienstverlening 

verbetert.

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Wijkfeesten worden als zeer belangrijk ervaren en moeten 

gestimuleerd worden.

Er wordt uitgekeken naar mogelijkheden om die wijkfeesten te 

ondersteunen, maar financieel is dat een moeilijk verhaal en 

moet er rekening gehouden worden met de erkende 

feestcomités (wordt meegenomen in groter verhaal).  

Ondertussen is het feestcomité Zandberg een feit.

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Een aantal bewoners wenst ruimere openingstijden van het 

stadhuis – meer avondopeningen.

De openingstijden staan momenteel niet ter discussie.  De 

bemerking wordt meegenomen bij de bezoekersbevraging.

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Meer aandacht voor het e-loket (bezoek aan stadhuis wordt 

dan vaak overbodig) – WEL rekening houden met 

generatiekloof – leer ouderen hoe te werken met e-loket.

Het e-loket werd gelanceerd op 1 oktober 2014.  Jaarlijks 

wordt vanuit de stad de digitale week georganiseerd die als 

opzet heeft om de digitale kloof te verkleinen.  

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Bewoners stellen vast dat de politie op zondag niet te bereiken 

is.

Doorgegeven aan Politie 3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Klantgerichtheid en klantvriendelijkheid kan je aanleren – 

blijven investeren in opleiding van het stadspersoneel

Wordt gecentraliseeerd vanaf nu. Wordt gekoppeld aan de 

ontwikkelcyclus die start in 2014. Ook opleiding voor 

leidinggevenden voorzien in coaching en leiderschap

3

Zandberg en 

Collegewijk

9 Stadspromotie: Meer inzetten op Harelbeke als toeristische 

stad – promoot je stad (Harelbeke = een gezellige stad).

Via diverse kanalen probeert de dienst Erfgoed & Toerisme 

onze stad en de diverse toeristische en/of recreatieve 

mogelijkheden te promoten. In 2016 wordt een werkgroep 

rond citymarkting opgestart. Daarbij worden bewoners en 

handelaars op termijn betrokken. 

2
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Zandberg en 

Collegewijk

9 Bepaal het imago van je stad – burgers naar Harelbeke lokken 

– Wat is er uniek aan/in Harelbeke?

Eerder dan experten de citymarketing van de stad te laten 

uitwerken, proberen we dit impliciet te realiseren door de 

burgers zelf door hen meer en beter te betrekken. Op termijn 

leidt dit tot "ambassadeurschap" van de burgers. 

2

Zandberg en 

Collegewijk

10 Sociaal delen/samen aankopen - energie – blue bikes – cambio 

autodelen

Maakt deel uit van het werken aan duurzame mobiliteit. Er 

worden in de budgetvoorstellen 2014 voorstellen uitgewerkt 

die hieraan tegemoet komen. Cambio autodelen is gestart 

maart 2015.

3

Zandberg en 

Collegewijk

10 Herbestemming kerk op Zandberg: aantal mogelijke ideeën 

hierrond:  moet niet religieus blijven, concertgebouw 

(alhoewel: slechte accoustic), afbreken? (‘als je er echt geen 

andere bestemming kan aan geven – breek het af – je moet 

niet alles behouden’),  school, klimmuur, danstempel

Volgens de visienota van de kerkfabrieken blijft de 

hoofdbestemming van de kerk op de zandberg deze legislatuur 

parochiekerk.  

3

Zandberg en 

Collegewijk

10 Parkeerplaatsen om en bij de kerk zijn een probleem Er zijn vrij veel parkeerplaatsen vlakbij de kerk, er is vooraf 

een parkeertelling uitgevoerd.  Bij een heraanleg wordt er naar 

gestreefd om deze maximaal te behouden maar echter niet te 

vermeerderen.

3

Zandberg en 

Collegewijk

10 Meer communicatie/bekendmaking: niet eenvoudig, moet 

juiste doelgroep bereiken & veel en diverse kanalen gebruiken.

Doelgroepgerichte communicatie wordt de volgende jaren 

verder uitgewerkt.

2

Zandberg en 

Collegewijk

10 Bij hervorming plein – kerk een centrale/cruciale rol? Er is een dossier opgestart voor de bescherming van de Kerk. 

In een nieuw ontwerp van het plein zal er aandacht besteed 

worden om de kerk een centrale rol te geven

2

Zandberg en 

Collegewijk

10 Bij (her)opbouw wijk– moet een actief centrum zijn – een 

ontmoetingsplaats voor mensen van de wijk.

Is een aandachtspunt bij het concreet uitwerken van de nieuwe 

aanleg.

3

Zandberg en 

Collegewijk

10 ‘ruilhandel’: ik poets, jij doet de boodschappen, jij doet mijn 

strijk…

Interessant project, maar momenteel geen prioriteit. 3

Zandberg en 

Collegewijk

0 Eén persoon rond de tafel vroeg om het stukje grond te kopen 

naast zijn woning in de Acacialaan, het gaat om de groenzone 

ter hoogte van het petanqueveld

De stedenbouwkundige bestemming laat geen verkoop toe, 

wegens openbare bestemming in RUP.

3

Zandberg en 

Collegewijk

0 Ring doortrekken – impact op de leefkwaliteit Zandberg Vermoedelijk gaat dit over de verhoging van de R8. Dit is een 

materie van het gewest waar de stad weinig invloed op heeft. 

De stad zal wel aandacht vragen voor deze problematiek en 

maatregelen eisen.

3
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Zandberg en 

Collegewijk

0 De Zandberg op papier is niet de Zandberg in werkelijkheid. Er 

is geen samenhorigheidsgevoel.

3

Vluchtelingen Het opvangaanbod voor vluchtelingen werd in 2015 

uitgebreid met 10 plaatsen. Er kunnen nu 39 

vluchtelingen opgevangen worden in de stad. De 

vluchtelingen worden vooral gehuisvest in het centrum 

van Harelbeke, doch gespreid over het volledige 

centrum. Er vond een infoavond plaats over de 

vluchtelingenproblematiek en er wordt een 

buddywerking ontwikkeld zodat de vluchtelingen een 

aanspreekpunt hebben in de stad. 


